
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 21/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.    472 /98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εκδοση ψηφίσματος για έκφραση 
συγχαρητηρίων και ευχαριστιών στους 
συγγραφείς Λ. Γουναροπούλου και Μ. 
Χατζοπούλου για τη συγγραφή του 
ιστορικού βιβλίου με τίτλο «Επιγραφές 
Βέροιας». 

 
       Σήμερα  21 Δεκεμβρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας  Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 17-12-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με το άρθρο 107, παρ. 6 του ΔΚΚ 
(ΠΔ410/95). 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Μενέλαος Ποτουρίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών 
βρέθηκαν παρόντα 15  μέλη. 
 
    Παρόντες                                      Aπόντες                      Παρόντες     Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Μ. Ποτουρίδης         ----- 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου  
3. Κ. Κόλβατζης Ε. Λελεκάκης  
4. Κ.  Βαφείδης  Π. Καρασαββίδου  
5. Α. Δελαβερίδης Α. Μαρκούλης  
6. Θ. Τέτος Λ. Τάκης  
7. Κ. Πουλασουχίδης E. Σοφιανίδης  
8. Κ. Γκαβαϊσές Χ. Παπαγεωργίου  
9. Α. Καραντουμάνης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Απόντες Πάρεδροι 

10. Ε. Παναγιωτίδης Δ. Ζαμάνης Γ. Μπαλτζής 
    11. Ο. Σιδηρόπουλος   Λ. Χατζηγεωργίου 
    12. B. Tσίλης   Θ. Δεμερτζής 

13. Γ. Χιονίδης    
14. Μ. Αδαλόγλου ΣΗΜΕΙΩΣΗ  : Κατά τη συζήτηση της προ 

ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. 
Κόλβατζης, Α. Δελαβερίδης, Κ. Γκαβαϊσές και Β. 
Τσίλης και προσήλθε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
      Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 474/98 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
      Κατά τη συζήτηση της υπ  ́αριθ. 475/98 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Γκαβαϊσές. 
      Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 480/98 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ε. Παναγιωτίδης. 

15. Π. Αγαθαγγελίδης 
   
   

 
 
 



 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου την 
από 21-12-98 επιστολή του Δημ. Συμβούλου κ. Χιονίδη που έχει ως εξής: Σας 
προτείνω να εκδώσει το Δ.Σ. ψήφισμα, με το οποίο να συγχαίρει θερμά και να 
ευχαριστεί την κ. Λουκρητία Γουναροπούλου και τον κ. Μιλτιάδη Β. Χατζόπουλον, 
διότι συνέγραψαν το σπουδαιότατο βιβλίο: "… Επιγραφές Βεροίας" ( με συνεκδότες 
το Υπουργείο Πολιτισμού και το Εθνικό Ιδρυμα Ερευνών), αποτελούμενο από 650 
μεγάλες σελίδες (4ου  σχήματος), όπου εκδίδεται, επιστημονικότητα, το "Σώμα" 
(corpus), το "Σύνταγμα", η συλλογή 500 και πλέον επιγραφών, συγκεντρώθηκε δε  σε 
τούτο και το σύνολο των φιλολογικών πηγών,  που αναφέρονται στη Βέροια. 
 Ετσι, φωτίζεται (όσο το επιτρέπουν τα διασωθέντα μνημεία ) πλήρως το 
παρελθόν της ιστορικότατης και αρχαιότατης πόλεώς μας, από τα μυθολογικά  χρόνια 
μέχρι και τον 6ον αιώνα  μ.Χρ.  
 Πιστεύω δε ότι το σύγγραμμα  τούτο θα αποτελέσει τον ανεξάντλητον 
θησαυρόν, απ΄ όπου θα αντλούν οι ίδιοι, άλλοι ερευνητές - συγγραφείς, όπως και οι 
φιλομαθείς  φιλίστορες, τις πηγές και το υλικό, ώστε να ελπίζω βάσιμα, πως θα 
υπάρξει σειρά, άλλων, ειδικότερων, μελετητών για την Αρχαία Βέροια, με 
αποτέλεσμα να λάβει η πόλη μας την αρμόζουσα θέση της, ως της αρχαιότερης, 
μεταξύ των πόλεων της Μακεδονίας, που διατήρησε το αυτό όνομα και αδιάλειπτη , 
συνεχή την παρουσία της στο ιστορικό γίγνεσθαι  για περισσότερα από 2500 χρόνια. 
 Ευελπιστώ λοιπόν, ότι , ομοφώνως, θα αποδεχθείτε την πρότασή μου, ώστε να 
επιβεβαιωθεί, κοντά στα άλλα και το αναγραφόμενο στις "Πράξεις των Αποστόλων"   
χαρακτηριστικό της ευγένειας, ανέκαθεν, των κατοίκων της Βέροιας …   
 Δεδομένου δε ότι η σημερινή  συνεδρία είναι και η τελευταία, τόσο του έτους 
1998, όσο και της τέταρτης χρονιάς της ( κανονικής ) θητείας του Δ.Σ., σας εύχομαι 
"καλή χρονιά" !! 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος : Είχαμε για το ίδιο θέμα παρουσίαση από τον κ. Χιονίδη κάποιων 
στοιχείων του βιβλίου στην προηγούμενη συνεδρίαση και νομίζω ότι για λόγους 
τάξης και ευχαριστώ δημόσια τον κ. Χιονίδη που μου το επισημαίνει, θα πρέπει και 
το Δ.Σ πέρα από το γεγονός της αναγνώρισης ενός πολύ σημαντικότατου έργου για 
την πόλη μας, να το κάνει και δημόσια αυτό μ΄ ένα ψήφισμά του , που θ΄ απευθύνεται 
και στους επιστήμονες αλλά και προς τον κόσμο, όπου θ΄ αναγνωρίζει  τη 
σπουδαιότητα για την πόλη και γενικότερα για την επιστήμη, της συγγραφής αυτού 
του σημαντικότατου έργου. 
 Χιονίδης : Για τη σπουδαιότητα της προτάσεως, κάποτε ο κ. Μουτσόπουλος 
είχε προαναγγείλει ότι θα εκδόσει, πέρα των αρχοντικών και για τις εκκλησίες της 
Ημαθίας όπως έκανε με τους νομούς Πέλλας & Φλωρίνης. Μου λέει ότι τα έχω 
έτοιμα, αλλά μου λέει δεν θέλω ν΄ακούω για τη Βέροια. Τον ρώτησα γιατί  και μου 
απάντησε ότι έβγαλα το βιβλίο για τ΄ αρχοντικά, χώρια δεν αγόρασε ούτε ένα ο 
Δήμος, δεν πήρα ούτε μία επιστολή. Εγώ και οι βοηθοί μου 10 χρόνια ασχοληθήκαμε. 
Αυτό το βιβλίο έκανε 15 χρόνια. Ελπίζω ότι σε μία 10ετία θα έχουμε 10-15 συναφείς 
μελέτες  μ΄ αφορμή αυτού του βιβλίου. 
 Πρόεδρος : Σ΄ότι αφορά το ψήφισμα για τους 2 σημαντικούς συγγραφείς κ.κ. 
Χατζόπουλο και Γουναροπούλου, συμφωνεί το σώμα στην  έκδοση του ψηφίσματος;  
Να τους ευχαριστούμε δημοσίως κλπ. Ηδη το ψήφισμα που έχει καταθέσει ο κ. 
Χιονίδης είναι απολύτως αποδεκτό και δεν νομίζω να έχει κάποιος αντίρρηση. 
 Συμφωνεί το σώμα ; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 



 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του προέδρου. 
2.- Την από 21-12-98 επιστολή του δημοτικού συμβούλου κ. Γ. Χιονίδη. 
3.- Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος για έκφραση συγχαρητηρίων και ευχαριστιών 
στους συγγραφείς Λουκρητία Γουναροπούλου και Μιλτιάδη Χατζόπουλου για την 
συγγραφή του σπουδαιότατου ιστορικού βιβλίου τους με τίτλο «Επιγραφές Βέροιας».   
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας εκφράζοντας και τον Λαό της πόλης, 
Συγχαίρει τους, Κα Λουκρητία Γουναροπούλου και Κο Μ. Β. Χατζόπουλο, 
Συγγραφείς του σπουδαιότατου βιβλίου  " … ΕΠΙΓΡΑΦΕΣ  ΒΕΡΟΙΑΣ " και 
παράλληλα τους Ευχαριστεί, με Ευγνωμοσύνη για την αξιολογότατη προσφορά  τους 
στην Επιστήμη, στην Ιστορία  και στην Πατριδογνωσία, κυρίως της Βέροιας, και 
Εύχεται, να συνεχίσουν το πολύτιμο Ερευνητικό τους Εργο, συμβάλλοντας έτσι στην 
Ιστορική Αλήθεια. 
 Γ) Το παραπάνω ψήφισμα να κοινοποιηθεί ως εξής: 
1. Στους  συγγραφείς. 
2. Υπουργείο  Πολιτισμού. 
3. Εθνικό  Ίδρυμα Ερευνών. 
4. Τοπικά  Μ.Μ.Ε. 

 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     472/ 1998 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
                                                                                                                Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Β. Τσίλης 

 Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Θ.  Τέτος Μ. Αδαλόγλου 

 Κ. Πουλασουχίδης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Κ.  Γκαβαϊσές   
 Α. Καραντουμάνης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-1-1999 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


